



LAGOON 380 S2



LAGOON

catamarans since 1984



Simplicité du plan de pont, efficacité, sécurité et confort à bord ; les manœuvres reviennent au poste de barre : la navigation en Lagoon 380 S2 est rapide et facile, même en équipage réduit.

■ Après plus de 300 Lagoon 380 construits, LAGOON lance le 380 S2, ses nouvelles particularités sont principalement : nouveau plancher lattes larges, grands hublots de coque, accastillage et winches Harken, nouvelles poignées de portes, nouveau trampoline, pompes de cale automatiques, circuit AC en standard (prise de quai, prises cabines et tableau), nouvelles liseuses de lit, meilleure isolation moteur, nouveau poste de barre (assise double, plus grande console), winch supplémentaire pour les drisses à bâbord...

Résultat d'années d'expérience et de recherche, le Lagoon 380 S2 est bien pensé : accès aux moteurs par les jupes, grand cockpit avec table et banquettes, guindeau électrique, chemin rigide sur le trampoline, passavants larges... Bien sûr, le Lagoon 380 S2 conserve la griffe des architectes Van Peteghem et Lauriot-Prevost.

■ After more than 300 Lagoon 380 built, LAGOON launches the 380 S2, its main new amenities are: New wide stripes floor, large hull windows in cabins, Harken winches and deck gear, new door handles, new trampoline, automatic bilge pumps, AC circuit now standard (shore power, cabin sockets, electrical panel), new bed reading lights, improved engine sound insulation, new steering position: larger console, double helm seat, additional winch for halyards on port.

As a result of years of experience and research, the Lagoon 380 S2 is well thought out: easy access to the engines from the transom skirt, large comfortable cockpit with table and benches, electric windlass, rigid catwalk on the trampoline, safe and wide side-decks... and of course, le Lagoon 380 S2 keeps the world renowned design team of Van Peteghem and Lauriot-Prevost signature.



LAGOON 380 S2

A simple and efficient deck plan, offering both security and comfort. All control lines are led aft to the helm station. Sailing on the Lagoon 380 S2 is safe, fast and easy, even with a short handed crew.





Communication intégrale entre l'intérieur et l'extérieur : il fait bon vivre à bord du Lagoon 380 S2. Espaces, volumes, clarté, ergonomie, chaleur des bois, douceur des tissus, tout a été pris en compte pour que votre croisière soit la plus confortable.

- La cuisine est le lien logique entre carré et cockpit. Le plateau bois propose à la fois une desserte pour la table de cockpit et un bar selon l'heure et l'humeur. La version S2 de la cuisine offre encore plus de rangements, et un plan de travail plus grand.
- Le carré en arrondi offre une vision à 360° à travers hublots et baies vitrées. La table à cartes est accessible directement depuis le cockpit qui offre un espace convivial avec sa table voisine immédiate de la cuisine et ses nouvelles assises, le poste de barre, et le carré dont la table basse en bois amovible est interchangeable avec celle du cockpit.

- *The galley is properly located between the salon and the cockpit, with a wooden counter serving as a sideboard for the cockpit table as well as a bar for the salon, depending on the hour and the mood. The new S2 galley offers more counter space and more storage.*
- *From the comfort of the curved salon you can enjoy a 360° view through the windows and the sliding glass doors. The chart table is directly accessible from the cockpit offering new settee and the convenience and safety of close proximity to the nearby dining table, galley, helm station and the salon which varnished coffee table that can be replaced by the large cockpit table.*



LAGOON 380 S2

A perfect balance is achieved between the cockpit and salon. Life is good aboard the Lagoon 380 S2. Space, comfort, light, ergonomics, warm wood, soft fabrics... Every detail has been considered to make your cruise a real pleasure.







■ Le Lagoon 380 S2 existe en deux versions. En version 4 cabines, la salle de bain sépare la cabine avant de la cabine arrière et les deux coques sont symétriques. En version 3 cabines, la coque tribord est à usage exclusif du propriétaire qui dispose ainsi d'un véritable appartement : bureau avec sa bibliothèque, lit "Queen Size", porte de séparation pour la grande douche.

■ *The Lagoon 380 S2 is available in two versions. The 4-cabin version has a bathroom separating the forward cabin from the aft cabin. In this version port and starboard hull layouts are mirror images of each other. In the 3-cabin version, the starboard hull is dedicated exclusively to the owner with a veritable apartment layout featuring a Queen size bed, a desk with bookshelves, closet, and a private head with separate enclosed huge shower.*

**Grands vitrages en
flanc de coque et
ventilation soignée,
rangements à
profusion...**

Large hull windows, plenty of ventilation, copious storage...

LAGOON 380 S2



LAGOON 380 S2

Longueur hors tout 11,55 m
Largeur hors tout 6,53 m
Tirant d'eau 1,15 m
Déplacement lège (CE) 7,12 t
Surface de voilure 79 m²
Architectes ... Marc Van Peteghem &
Vincent Lauriot Prévost
Homologation A (8 pers)

Length overall 37'11"
Overall beam 21'5"
Draft 3'9"
Light displacement (EC) ... 15697 lbs
Sail area 850 sq.ft
Architects ... Marc Van Peteghem &
Vincent Lauriot Prévost
EC Certification A (8 pers)



LAGOON

catamarans since 1984

www.cata-lagoon.com

162, quai de Brazza - 33100 Bordeaux - France • Tél. 33 (0) 557 80 92 80 • Fax 33 (0) 557 80 92 81 • E-mail : info@cata-lagoon.com

North America: Lagoon America - 105 Eastern Avenue - Suite 202 - Annapolis - MD 21403 • Phone 410.280.2368 • E-mail: info@lagoonamerica.com